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Det er nå tid for båtopplegg, og vi to har lagt oss til ro for vinteren og misunner ikke de hardhausene
som ennå ligger ute på bukta og trosser vær og vind. Nei, vi to har hatt en bra sesong. Masser av sild
og fisk av forskjellige slag har vi brakt vel i havn. Så nå skal vi riktig slappe av her i Nygårdsfjæra, og
samle krefter til en ny vår. Bare vi nå får et par solide presenninger over oss.
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Bygdebladet
Som alle kjenner til har Egil 0. Svingen
slutta som redaktØr i Bygdebladet, og
redaktØrstillingen har vært utlyst ledig 3
ganger.

Da siste frist utlØp var det mottatt én
søknad. Den er fra Karl Chr. Haugen.
Hommelvik, som seinere er tilsatt.

Navneforandring
Bygdebladstyret har vedtatt at tittelen
Bygdeblad for Malvik skal forandres til
Malvik Bygdeblad fra I. januar 1982.

Noen særlig betydning vil ikke dette
få, de fleste av oss vil vel fortsatt si bare
Bygdebladet.

Hjertelig takk
for all vennlig deltagelse ved min mann
og vår far Johan Brustol’s bortgang.

En spesiell takk til Malvik Sykehjem
for god pleie. Mai~git Brustol.

Johan og Birgit.

Hjertelig takk
til Gammeldansforeningen «Roinnsnu»
for den fine kvelden på Samfunnshuset
med musikk og revy av god kvalitet.

Malvik Pensjonistforening

Mulig tiltenkt
oppmerksomhet 7 11-81 frabes venn
ligst. Osvald Stokbak

3 roms leilighet
Flatåsen Ønskes byttet med større eller
tilsvarende leilighet i Malvik. Helst Sjø
lyst.

TIf. privat 83 058, i arbeidstid 76 101.
Harald Sundsfjord.

Tombola
Morten Busch, Endre Helgesen og Kris
toffer Busch hadde tombola på Saksvik
den 20 10. De fikk inn kr. 116,—, som
er sendt til «Et nytt liv»-aksjonen.

Herretrim i Ytre Malvik Samfunnshus
Vi trimmer i år på torsdager kl. 21 og 22
under ledelse av Tor Warnes. Nye og
gamle trimmere Ønskes velkommen.

Trimutvalget

Finnes det noen
i kommunen som stopper ut fugler?
Vennligst kontakt Kallset. Sveianvegen,
Hommelvik. TIf. 78 314.

H. Svanholm Begravelsesbyrå
Trondheim. Kontortelefon 25 681.
Utenfor kontortid 78765 — 45420.

Eva Moan.
Liv Haugen.

Fri sp~1te

Trønder-refieks 81
Politiet og andre som kjører mye langs vegene i Trøndelag er enige om at det

står dårlig til med refleksbruken blant fotgjengerne.
Trafikksikkerhetsutvalgene i fylket har derfor sammen med Trygg Trafikk,

politiet og skolene gjennomført en aksjonsuke med plakater og annonser for bruk
av refieks.

Mange bilister kjører også for fort i mørket, og til dette mener trafikksikkerhets
utvalgene at bilistene ikke har lov til å rekne med at alle gående bruker refieks.

Malvik santalforening
«Den 29. september 193 I samledes undertegnede kvinder og mænd i kaptein
Gjestad og hustrus hjem, Fredly i Malvik for å samtale om stiftelse av en santal
forening for nedre del av Malvik. Man enedes om å stifte forening under navn av:
Malvik santalforening.»

Slik lyder de to første setninger i møteprotokollen for foreningen. De som var
med ved stiftelsen var følgende: J. A. Gjestad, Jenny Gjestad, Johan Hov. Fridtjof
Vollan, Karen og Marie Falbakk, Chr. Skånøy og Pauline Buskland.

Kaptein Gjestad ble valgt til formann, et verv som han hadde i mange år.
Åremålsdagen blir markert med fest på Forbord bedehus 8 Il. (se annonse)

Fellesappell for fred
Kvinner for fred har mottatt brev fra det nederlandske Mellomkirkelige Fredsråd

i Holland som står sentralt i arbeidet med å samle Europas fredsbevegelser til
fellesaksjon høsten 1981. Aksjonens mål er å hindre utplassering av nye atomvåpen
slik som vedtatt av NATO 12. desember 1979.

Det er utarbeidet en felles appell. I denne heter det bl.a.: «Vi ber alle regjeringer
i NATO’s kjernefysiske planleggingsgruppe trekke tilbake støtten til NATO-ved
taket av 12. desember 1979 og avvise planene om utplassering av krysservåpen og
Pershing Il-rakettene uten forbehold eller vilkår. Vi minner om at ansvaret for
NATO-vedtaket fullt ut deles av de NATO-land som ikke skal ha våpnene på egen
jord. Vi ber Sovjet-regjeringen stanse og redusere utplasseringen av SS-20 raketter
umiddelbart og uten vilkår.

Vi ber også alle ansvarlige regjeringer, såvel i Øst som i vest, arbeide seriøst og
aktivt for å komme fram til et atomvåpenfritt Europa.»

Vi vil spre denne appellen til humanitære og kristne organisasjoner i Malvik.
Andre organisasjoner eller personer som Ønsker å støtte appellen kan kontakte
Kvinner for fred i Hommelvik.

Solveig Stav. Anne Marit Svedahl.
Vera Wostryck. Vigdis Melvold.

JUBILEUMSFEST
Forbord bedehus søndag 8 Il
kl. 18. Misjonær Karen Bjerke
Christophersen og kretssekretær
Jarle Nilsen taler.

Malvik musikklag deltar.

Bevertning. Misjonsgave.

Alle velkommen!

Malvik santalforening

Avdelingssykepleier — off. godkjent sykepleier
Ved vår somatiske etterbehandlingsavdeling som drives i samarbeid med
Regionsykehuset i Trondheim, er ledig stilling for avdelingssykepleier og
off. godkjent sykepleier snarest.

Avdelingen som er en del av Betania Sykehjem, Malvik, står foran en
utbygging og modernisering.
Trivelig miljø.
Lønn i samsvar med gjeldende overenskomst. Sykepleiernes Pensjons
ordning i KLP. Moderne familiebolig stilles til disposisjon. Event. kan
mindre leilighet eller hybel skaffes.

Nærmere opplysninger ved adm. oversykepleier. tlf. (075) 76 705.
Søknad sendes styret for Betania, 7563 Malvik, innen 30. november 1981.
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Fra kulturstyret
Midt-TrØndelag orkesterforening er

bevilget tilskott kr. 1.000,— til delvis
dekning av de utgifter orkesterfoi-enin
gen vil få ved en konsert som holdes i
Ytre Malvik Samfunnshus.

Konserten arrangeres i samarbeid med
Nord-Vest 81. Orkesterforeningen had
de søkt om garanti for dekning av even
tuelt underskott.
— Malvik. Hagelag har sØkt om tilskott

til drift av laget. Søknaden ble innvil
get med kr. 750,—.
Samordningsnemnd~ fo~kôr ‘og korp~

~i Ytre Malvik er ettér sØknad’ blitt
• bevilgétkr; 640,— til dekning avhus

leieutgifter til konsert i Ytre’ Malvik
Samfunnshus.
Fellesrådet for sang o~ musikk har
søkt om dekning av husleieutgifter i
1981:

Kulturstyret har. kr. 15.000,— til rådighet
for dette, og disse bevilgninger ble fore
tatt:
Vikhamar skoles musikk

korps kr. 2. 130,—
Malvik Musikkorps » 2.980,—
Hommelvik Skolekorps ... » 3.090,—
Hommelvik Korforening .. » 3.400,—
Hommelvik Musikkorps .. » 3.400,—

— Hommelvik Musikkorps har stilt seg
villig til å arrangere en konsert i Hom
melvik kirke i samråd med Nord-Vest
81, som er en nordisk .kulturmØn
string.
Tilskott til arrangementet ble bevilget
med kr. 1.150,—.

Deling av tiurpremien
I kommunetyrets forrige møte ble et

litt omstridt; kommunevåpen behandlet
og vedtatt. Da ble et annet forslag fra
Anne.Marie Thronæs om at den oppsatte
premie på !.000 kroner skulle deles mel
lom Lorentz Svingen og Bjarne Rognan
med 500 kroner på hver forkastet med
20 mot Il stemmer.

Begge hadde foreslått en tiur som
motiv men Lorentz Svingens tiur var
sammen med et par ändre ‘fôrslag blitt
sendt Riksarkivet for forhåndsgodkjen
ning. .

Da flertallsvedtaket ikke fikk 2 3 fler
tall var det blitt tilbakesendt fra fylke
mannen til ny behandling. . -

Kulturstyret. har behandlet saken på
nytt, og det har nå enstemmig tilrådd å
dele preniien. Deling av tiurpremien har
så også kommunestyret vedtatt.

* * * * *

TV-aksjon 81 «Et nytt liv»
Formannskapet har bevilget kr. 8.300,

som utgjør kr. I,— pr. innbygger i kom
munen.

Redaktør for bladet:
KRISTIAN NYGAARDSVOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 78352

KARL CHR. HAUGEN, 7550 Hommelvik

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 30,— pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

Formann i bladstyret:
JOHAN FJESETH, 7550 Hommelvik.

Trykk: J. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tif 26 960
- - ~ r -~._,- —~—.~- -i—-- — -~ ~ - — ______

ËÏdreboligér
‘Kommunen har bygd en dél boliger for eldre og det er vedtatt at

) det neste ar skal bygges 4 nye Dette er prisverdige tiltak
• Imidlértid er det blitt reist kritikk n~o~ at det blir by~d for store

leiligheter. Det, er vanligvis eldre ektepar som flytter inn i disse
boligene~ men også enkelte enslige. Det skulle derfor .ikke være
nØdvendig méd leilighéti~rså store som 80 kvadratmeter blir det
hevdet. •‘•. ‘~

• Opprinnelig var dei ‘j;lank~’gt at disse ‘eldreboligene skulle være
ca. 50 kvadratmeter store,;men,nei, stort skal det være, og så ble
det 80 kvadratmeier gtore leiligheter. •. . .

Nå erdetigjen bestemt at de boliger som skal oppfØres skal
være som tidligere &islått 50 kvadratmeter.
Det burde være kkirt, synes vi, at for eldre’ mennesker må det
være bedre med. mindre leiligheter både for reinhold og oppvar
ming,’ men også når det gjelder leieutgzftene. Nå’ er det riktigho~
statstilskott ~i fd’til’ leieù~iftene, men det er det også å fô til
mindré leilIghe~ter.

- ,‘For kbmmunen må også. byggekostnadene for store ,boligbygg bli
langt stØrre enn for mindre. Dermed vil det ganske natürlig bli
bygd færre boliger når de som bygges, er unØdvendige store, blir.
dét hevdet. .‘

Vi kan bare slutte oss til detté. , ‘ .

•Énig ‘ ‘‘. ‘

• ÔrdfØreren uttalte nylig i Bygdebladets jubileumsnummer:
Et’ bedre blad kan skapes gjennom at det brukes i et større
omfang enn i dag av kommunens politikere, administrasjon og,
innbyggere til å informere om det som skjer på de ulike plan i
kommunen.
Vi er for så vidt enig. Av de nevnte innbyggere får vi likevel en
god ~Iel innlegg av’forskjellig slag, mèn kommunens politikere og
administrasjon står det dårligere til ,med. Unntatt i noen få til-

‘felle og bortsett fra ‘at vi bruker en del av saksbehandlernes ut
redninger i forskjellige saker.

K.N.
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Tidligere eier:

Malvik kommune
Borghild Wedul

Olaf Tiller

Malvik kommune
Kirsten TrØbak
Olga Leistad
Malvik kommune
Martin SandtrØ

Henny Svartaas
Malvik kommune
Malvik kommune
Norges Samemisjon

Malvik kommune
Malvik kommun
Malvik kommune
Martin SØrlokk
Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik kommune
Ruth Næss
Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik kommune
Nils Garli
Malvik kommune

Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik kommune
Aasta. Sæta.~
Lars .JØrgen Vik
L~ivise~ ‘Iversén
Arne Flack
Malvik kommune
Malvik kommune
Malvik komrnuie.
Stig Åge Rygh
Malvik kommüne
Asbjørn.Halseth
Eli Alsethaug
Lars KälvØ
Malvik kommune
BjØrg Reitan Bjørgvik
BØrge StrØmsnes

Alma Johanne Ovesen
Petter Midtsand
Kjell Krogness
Tibor Stern

Ny eier:

Per E. Hansen
Snéfrid Geving

• Oddleif Geving
Knut Wangberg

• Gerhard Paternbster
Svenn Gjervan
Øyvind Morseth
ØyvindMorseth
Jan Svert3e Hansen
M~ SändtrØ

• Ellen~Påuline SandtrØ
• OddEide,

Lars Johan Nilsen
• Anne Jorun Antonsen

• .Arne Aunet og
Jonny Wassli
Stéinai HellesØ

• Øpfi~mdHØlmo
Knut Svendsen
Odd Arne Svendsen

. Eli.~LØkraSæther
• Arne.Jostein Hammer
,Jarle Trondvôld
.Stëner SØrensen
Jarle Petter Hatlen
Ame Håkon Binde
Tor-Leif SØrnes
Jan Stävèn
Kårë Sagmyr
Kirsti Moùm
Kåre Moum
Martin SandØ
Per- Malvik
Arne Jakobsen
BjØrn Arne Slettvik
Terje Hansen
Tom Svein Andresen
Mol!y Jdhnsen

Fortsatt 30 grader i
Hommelvik svømmehall

Etter forslag fra styret for Hommelvik
Bad og Idrettsbygg vedtok formannska
pet i fjor høst å ~ètte ned vanntempera
turen i svØmmehallen fra 32 til 30 grader
for helsesport1ag~ts medlemmer. Årsa
ken til dette var at firmaet Alfsen &
Gunderson, som er fagfolk på området.
hadde advart mot for stor fuktavdunst
ning ved for høy temperatur av hensyn
til• bygningskonstruksjonene som ikke
var beregnet på dette.

Helsesportslaget protesterte, men det
fØrte ikké til noe, og lagets revmatiske
medlemmer sluttet å bruke svØmmehal
len. En temperatur på 30 grader ble
fastholdt, men det ble bestemt at nØyere
undersøkelser skulle foretas til somme
ren. Da ville en få klarlagt hvor store
skader den høye vanntemperaturen ville
påfØre bygningskonstruksjonene i taket
i svømmehallen og hvor mye repara
sjonsarbeidene ville kâste.

Dette er ikke blitt gjort, og helsesport
lagets~ revmatiske medlemmer som har
fortsatt. å sabotere bruk av svømmehal
len tok saken opp på nytt, denne gang
gjennom sosialstyret. Dette har foreslått
at det skullè vurdëres om det er mulig
het for å montere ekstra vifteanlegg for
å få fjernet .økt fuktavdunstning og om
mulighet for å få montert et nedkjølings
anlegg. Inntil dette blir gjort foreslo so
sialstyret at temperaturen blir satt til 32
grader.

Nå har formannskapet behandlet sa~
•ken på nytt. I møtet ble flere forslag
fremmet og drøftet, bl.a. om Vikhamar
Bad skulle omgjøres til bading for de
funksjonshemmedé da Vikhamar Bad
har mindre badebasseng enn Hommelvik
Bad. Formannskapet gjorde dette ved
tak:
I. Badetemperaturen ved bading for

helsesportiagets medlemmer settes
midlertidig til 30 grader.

2. Administrasjonen bør foreta en tek
nisk og økonomisk vurdering av å
heve badetemperaturen til.32 grader
ved 1-lommelvik Bad eller Vikhamar
Bad: Deretter forelegges saken for
formann~kapet.

Garanti for lån
Grønberg Vel i Hommelvik har sØkt

kommunen om garanti for et lån på
75.000 kroner i Malvik Sparebank for
bygging av et grendahus ved sin leike
plass.

Grendahuset har et kostnadsoverslag
på kr. 92. 100, , hvorav kr. 17. 100,— skal
dekkes ved dugnadsarbeid og oppsparte
midler. Driftsbudsjettet er på kr.
15.700,—. Renter og avdrag på lånet blir
de største utgiftene med kr. 11.200,—.

TINGLYSTE HJEMMELSOVERGANGER

Kjøpesum for fast
eiendom:

kr. 30.000

» 70.000

» 120.000
» 30.000
» 10.000
» 10.000
» ~0.000

v. » 140.000
» 350.000
» 30.000
» 30.000

» 460.000
» 30.000.
» 30.000
» 30.000

:5321,60
» 30.000
» 30~.000
» 30.000

30000
600.000

» 30.000
» 30.000
» 30.000
» 450.000

». 30.000

» 30.000
» 30.000
» 30.000
» 30.000
» 30.000
» 30.000

100.000

» 3.900
» 8.500
» 30.000
» 30.000

•»• 30.000
» 10.800
» 30.000

» 370.000

85.000
». 30.000
» 74.521

» 95.000

11.200
» 50

v. » 7.500
210.000

Héhry Iversen
BjØrn Einar Thyholdt
Inger Blakstad Elyahyaoui
Tore Aalmo
Erling Holden
Oscar Julius Rygh
Grethe Flisë Breivold

• Lars JØrgen Vik
• Aasta Sæta

Thor Strand
Nils Fremstad

• Odd Kristian Reitan
BjØrg Arnesen
Liv Sandstad
Rogër Snustad
Per Ariie Midtsand
Kristine BjØrnstad
Tibor Stern jr.
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Ved fotballsesongens slutt

Fotballsesongen er slutt for i år
og vi bringer. ‘n~ed dette bilder av
Hommelviks og Mah~ks. fotball-lag
som for en. i~iåned, sidéri mØttes til
avgjØre~de kar~ip om kretsmester
skapët. i.6’.divisjon. Det ble sagt.at’.
det var «aryeflender» som mØttës
til lokaloppgj~sr. Vi skal ikke legge
så mye i dette, men et hardt opp
gjØr ble det i overvær av stor publi
kumstilsiutning på Viksletta på
Vikhamar. Hommelvik vant som
kjent kampen med 2—1 og ble krets
mestre.

‘FØr denne kampen ‘var det alle
rede avgjort at begge lagene neste
år skulle spille i 5~divisjon. Med
opprykk til 5:divisjon vil da våre
lag spille mot kjente lag som ‘Heim
dal, Sëlbu, Tryg~kameratene, Strin
•da, Selsbakk, Kolstad, Nardo og
Ørn.

Både på Hommelviks og Malviks
lag er det mange gode yngre spillere
og alt skulle dermed ligge til rette
for videre opprykk i divisjönene.

Vi bringer, også resultatliste for
6.divisjon som viser antall kamper,
seire, uavgjort, tap, mål for—mot
og poeng.

dertil kommer lys og oppvarming, ved
likehold og forsikringer.

Dette skal dekkes ved forhøyet kon
tingent, utlodninger og renteinntekter av
salg av nye andeler.

Kommunestyret vedtok å innvilge
garantisØknaden. Lånet skal nedbetales
over 15 år med rente f.t. 13,5 prosent.

1. rekke fra venstre: Rune Kosberg, Asgeir Knudsen, Tore Gerhardsen,
Åge Radmann, Svein Aage Hopstad, Egil Strand, Morten Hergren.
2. rekke: Terje Vikan Olsen, Stein Erik Wang, Bjørn Aamo, Rolf Hoel, Ole
Morten Holmberg, Per Walseth, Torkel Knudsen.

Hommelvik

/~~‘•• ..

~‘. I.

1. rekke fra venstre: Morten Barstad, Sverre Jensen, Trond Fosmo, Kristian
Rolstad, Hans Olav N~ss, Jan Erik Barstad, Roger Brandslet.
2. rekke: Torbjørn Hammer (leder), Karl Christian Haugen, Morten Bostad,
Leif Sommervold, Pål Haugen, Geir Hansen, Geir Larsen, Tom Eriksen,
øivind Kristiansen (oppmann).

Malvik
,~.

Hommelvik 18 Il 6 I
Malvik 18 12 2 4
Byåsen 18 12 I 5

National 18 7 7 4
Klæbu 18 8 2 8
Sjetne 18 7 2 9
Vikvarvet 18 6 2 10
Astor 18 5 4 9
Osborne 18 4 3 Il
Fosenlaget 18 3 I 14

38—9 28
47—IS 26
56—14 25
24—20 21
25—24 18
36—30 16
21—31 14
28—39 14
30—42 Il
16—97 7
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Det gamle bildet
Pa annet sted i bladet har vi bilder av Hommelvik

Idrettslags og Malvik Idrettslags fotball-lag som i ar ble
nummer I og 2 i Trondheim-kretsens mesterskap i
6.divisjon. Men vi har også tidligere hatt kretsmestre i
fotball.

Vårt bilde viser Hommelvik Idrettsiags guttelag som
ble kretsmestre i 1935 i A.I.F. ved å slå Fjell, Løkken, i
mesterskapsfinalen med 3—2.
1. rekke fra venstre: Laffen Garberg, Nils Wikmark,
Ole Dahle.
2. rekke: Konrad Auran, Georg Wehn, Tor Rimol, Otto
Sorthe, Reidar øwre, Birger Sivertsen, Bjarne Olafsen,
Rolf Evenshaug.

Hommelvik juniorlags
sommerturer

Juniorlaget har i år vært på 2 rei
ser for å representere Hommelvik.
Den fØrste turen gikk til Oslo og
Norway Cup. Laget spilte i pulje
med RØa, Aarup og Kvernbitt. Dette
fØrte til at juniorene vant sin pulje
med 5 poeng og 8-I i målforskjell.
Den største seier kom over Kvern
bitt med 6-0.

I 32-delsfinalen spilte juniorene 2-
2 mot Eid I.L., som gikk videre på
bekostning av oss p.g.a. flere hjØr
nespark.

Den siste turen gikk til Ånge, vår
vennskapskommune i Sverige. Der
spilte juniorene mot de svenske
kretsmestrene Junga I.L. og vant
9-3.

Laget og lagledelsen sitter igjen
med gode erfaringer fra disse turene.
Juniorene har fått en fin gjennom-
kjøring og de har vist hva godt sam
hold og kameratskap fØrer til.

Vi vil også benytte anledningen til
å rette en spesiell takk til Ivar B.
Hagen for hans støtte til juniorlaget.

For juniorlaget
Gunnar Knudsen

Til alle batinteresserte
Vi har mottatt mange svar fra båt-

interesserte i kommunen etter at vi
trykket en svarkupong som ble gjen
gitt i Bygdabladet, men vi mener det
fortsatt er mange som må ha glemt å
svare. Vi vil presisere at det er svært
viktig for oss å få greie på behovet
for båtplasser i de nærmeste årene.

Styret i båtforeningen har vært på
opptelling av båter fra Muruvik til
kommunegrensen ved Hundhama
ren. Det viser et tall på ca. 500 båter
med stort og smått. Dette er et langt
høyere tall enn det vi ventet, og det
at tallet er så høyt, gjør at problemet
med skikkelig båthavn blir enda
større.

At det haster med å skaffe skikke
lige havneforhold viser de mange
interessante kommentarer som føl
ger de innsendte svarkupongene, og
at mange ønsker å tegne medlem
skap synes vi er hyggelig. Det viser

samtidig at svært mange forstår
tanken med at vi er en organisert
gruppe. Da står vi langt sterkere enn
enkeltpersoner.

Vi gjør for ordens skyld oppmerk
som på at de opplysninger vi ber om,
er vi bedt om å skaffe til veie av
kommunen i forbindelse med våre
havneplaner. Opplysningene er
svært viktig for både kommunen og
oss, og det haster.

Lorentz Svingen
formann i

Hommelvik Båtforening

—‘
et

TIL ALLE BÅTINTERESSERTE
I MALVIK KOMMUNE

I forb. med Malvik kommune og Hommelvik Båtforening’s planer om
småbåthavn for beboere i kommunen, ber vi alle som har båt, eller som har
planer om å kjøpe båt i løpet av de nærmeste årene, å besvare spørsmålene
nedenfor snarest, eller senest innen 30. november 1981.

Navn:

Adresse:

Postnr. ______________ Sted: ____________________________________

Båt-type: Lengde:

Motorstr.: Type:

Nåværende plass for båt: ________________________________________

Har ikke båt, men skal kjøpe

Er medlem i Hommelvik Båtforening: ~ Ja ~ Nei

Opplysningene sendes: Hommelvik Båtforening v Lorentz Svingen,
Selbuvegen 20. 7550 Hommelvik.
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Kommunens kulturpris
til Leif Halse

Han som skrev bygdeboka vår

Kulturstyret hadde i år ingen vanskelig oppgave da
det skulle utdele kommunens kulturpris. Leif Halse var
foreslått. Skolelæreren som skrev bygdeboka vår.

Men la oss begynne med begynnelsen. Leif Halse er
født i Halsa på Nordmøre og kom som framhaldsskole
lærer til Malvik, nærmere bestemt til Mostadmark for 50
år siden, etter at han hadde gått på lærerskole i Levanger
og i en del år virket som lærer i sin barndomsbygd
Todalen. Etter sin lærergjerning i Mostadmark ble han
knytta til folkeskolen i Hommelvik, der han kom til å bli i
mange år, de siste 10 år som skolestyrer.

Foruten sitt skolearbeid ble han en foregangsmann i bygda på ~nange områder, som idrettsmann, idrettsleder
for barn og ungdom, styrer for folkeboksamlingen, foredragsholder, oppleser og forteller på møter og fester,
felespiller, bygdegransker og ellers mye og mangt. Og mye av sin virksomhet utvidet han til å omfatte flere
bygder i Trøndelag.

I kringkastingen var han en kjent kåsør og programleder, og han har skrevet mange kjente barnebØker
foruten en del romaner, hvorav en del fra idrettslivet. Dertil var han forfatter til den kjente og populære
tegneserien Vangsgutane som til for et par år siden kom ut til hver jul, med han som forfatter.

Og så har han skrevet bygdeboka for Malvik, et verk på 3 bind som opptok ham sterkt i de 3 åra arbeidet
varte. Det ble et verk som vi for alltid vil være ham meget takknemlig.

Med sine rike evner favnet Leif Halse vidt, kanskje for vidt til at han kunne nådd sitt beste på enkelte
områder, men hans lette sinn og gode humØr hjalp ham betraktelig.

I 1963, etter 36 år i Hommelvik, slutta han som skolelærer og ble pensjonist, og da flytta han sammen med
sin hustru til hennes heimsted Levanger. Der har de seinere bodd, men et par år etter de flytta ble de innbudt til
en festkveld i Hommelvik Folkeakademi. Der ble han overlevert Kongens Fortjenstmedalje i gull i en sammen
komst som ble en av de største i folkeakademiets historie.

Når han nå blir tildelt kommunens kulturpris i sitt 86. år vil vi gratulere med hedersbevisningen og vi sender
våre beste hilsener til en meget fortjent prisvinner.

K.N.

Harry Nilsens viser og dikt
Harry Nilsen som ble tildelt kommunens kulturpris i 1980 har skrevet

mange viser og dikt, og Tor Haldberg, Roald Bye og Roger Aasbach har
i løpet av året arbeidet med planer om å utgi ei bok med noen av hans
mest kjente viser og dikt.

Til utgivelse av denne boka har kulturstyret bevilget kr. 15.000,—. I
Boka skal trykkes i 1.000 eksemplarer, og prisen pr. bok vil bli 30 kroner. I

Inntekten av boksalget skal avsettes til et fond som skal stå til disposi- I
sjon for kulturstyret til liknende framtidige kulturoppgaver. I

Hommelvik Korforening
har forlengst startet sesongen og er i full gang med Øvelsene. i
Korforeningen går forØvrig inn i sin tiende sesong — en jubileums

sesong som koret Ønsker å markere med forskjellige arrangementer neste I
vår og hØst. Under en ny og inspirerende dirigent Ønsker vi å markere oss i
som en naturlig del av kommunens kulturliv. i

Fredag 6. november har vi invitert Stjørdal Blandakor til en felles
konsert i Folkets Hus, Hommelvik. Konserten vil være åpen for alle og vi
ønsker vel møtt til alle som setter pris på god korsang.

Malvik kommune

ultur

Styret
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29 år ved elverket

f..

4.JjI. ~ .

ElverksmontØr Sverre Kindseth ved Malvik Komm. Elverk har gått av med
uførepensjon etter en arbeidsskade.
Han begynte ved elverket i 1951 og hadde 29 års tjenestetid. Den 5. oktober
var alle ansatte ved elverket samlet til en enkel tilstelning hvor Kindseth ble
oyerrakt ~kornmunens erkjentlighetsgave av ordfører Iver Høiby.
Videre var det gaver og hilsener fra styreformann Asbjørn Nøstmo, fra
NEKF avd. 79 ved Per Eggen, fra de ansatte og fra administrasjonen ved
elverksjefen;
Pä bildet ser vi elverksjef Reidar Resell overrekke gave til Kindseth, med
ordføreren og Kjell Dybvad som tilskuere.

• på dette feltet, og hva for resultat de
har kommet fram til. Så det er til
stor hjelp for det videre arbeidet at
vi i lokallaga går rundt og selger
«Hjerte-tiere».

Siste dagen var det blant annet
dr.med. Per Hansen som snakket
om eldreomsorgen. Han startet med
å dele opp de eldre i grupper. Det er

• en. hel generasjon mellom de ung
‘. gamle på 60 år, og de gamle-gamle

• på 80-85 år. Tallet på gamle-gamle
Øker voldsomt i våre dager, og han
mente at alle grupper av gamle prio
riteres dårlig av samfunnet. Han sa
videre at eldreomsorgen ikke er
partipolitikk, men er heva over
denne. At matvarer hos eldre er
vanskelig å endre, er så. Likevel bØr
de passe på at kosten inneholder

~ meget hØyverdig eggehvite, og at de
• får stor tilfØrsel av væske.

På Nasjonalforeningens sin ar
beidsplan fram til neste landsmØte,
står fØrst og fremst eldreomsorg og
en viderefØring av arbeidet med å
forebygge hjerte/kar-sykdommer.
Vi er inne i et generasjonsskifte, og
det vil bli lagt stor vekt på opplys
ningsarbeid om organisasjonen.

Sender en takk til Malvik Helselag
for at vi fikk være med på et gildt
landsmØte. 3 deltakere

Årsmøte

Referat fra landsmøte
i Nasjonalforeningen

Vi som var utsendinger fra Malvik
Helselag til Nasjonalforeningens
landsmØte i juni, mØtte opp kvelden
fØr på Lillehammer Turisthotell.

Klokka 10 mandag var det åpning
av mØtet i den store Maihaugsalen
ved formannen -i Nasjonalforënin
gen, Peter F. Hjbrt, og statsminister
Gro Harlem. Brundtland hadde inn
ledningsforedrag over emnet: Helse
og samfunn.

Statsministeren kalla dagens do
minerende sykdommèr for livsstil
sykdommer. Dette medfører en
stØrre del av eldre mennesker. Hun
mente at sykdommene som rammer
oss i dag, ikke kan behändles, men
at livsstilen, må legges om. Det å ha
en god helse, er i dag å hä overskudd
i høve til dagens krav. Hun sa videre
at på tretti år var tallet på statlig

helsearbeid seksdoblet. Det ble sagt
at det kanskje var bygd for kostbart,
og at det gav seg utslag i driftsvan
sker. I årene framover vil det bli lagt
mer vekt på distriktshelsetjenesten,
og at omsorg for eldre, ufØre og
utviklingshemmede vil bli prioritert.

Etter lunsj ble alle utsendingene
(over .500) delt inn i grupper over
disse emnene:

Barn, familie og helse
Ungdom, familie og helse
Arbeid, fritid og helse
Overgangsalder og helse
Eldre og helse
Kriser og helse.

Resultatet av gruppearbeidet skal
senere samlast i en bok, og nyttas til
studiemateriell for lokallagene.

Neste dag tok til med foredrag av
professor di~. Chr.~F. Borchgrevink,
over emnet «25 år for hjertesakenx..
Han fortalte om forskningsarbeidet

Ranheim og Malvik Mannskor har
holdt sitt årsmØte. Møtet ble holdt i
Ytre Malvik samfunnshus — og det
møtte 28 medlemmer av korets 45
aktive.

Etter valget fikk koret følgende
styre:

Formann: Eldar Hernes
Viseformann: Ragnar Tanem
Sekretær: Oddiar Andresen
Kasserer: Gunnar Henning
Noteforvalter: Ivar Dullum
l.styremedlem: Agnar Malvik.

Lemenar?

* * *

På tyttebærtur nylig støtte vi på et
lemen. Det var like arrig som lemen
pleier å være. Reiste seg på to og
freste mot oss da vi ble litt for nær
gående.

Det er nå lenge siden sist vi så
lemen, og det skal gå 7 år mellom
hvert lemenår. Kanskje er det da et
lemenår i anmarsj?

:~ •i-_

0~..•
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Jossåsen Landsby
Søknad om konsesjon pa kjøp av eiendommen Follan.

Stiftelsen Jøssåsen Landsby i Mostadmark har sØkt om konsesjon på kjøp
av eiendommen Follan.
Selger er Anders Tjernvoll og kjØpesum kr. 108.000,—.

Herredsagronomen hbr giti denne saksutredning:
«Eiendomn~n Fo1lali~ligger i Mostadmarka. Den består. av 20 da. dyrka

mark, 25 da. skôg og:’5. d~. anna areal. På gården er det driftsbygning,
bolighus og et mindre uthus. Bygningene er alle av eldre dato, men er
relativt godt vedlikeholdt. Ut fra dette kan en si at kjØpesummen som er
satt opp er relevant for denne eiendommen.

JØssåsen Landsby éier i dag JØssåsen Lille. gnr. 79, bnr. I som grenser
inn til Follan. Follan skal brukes som tilleggsjord til JØssåsen Lille. Ellers

(‘ grenser Follan til Leksdal statsalmenning.
Eierne av. Øvergården giir. 80, bnr: 2~og Lånkstuggu nr. 80, bnr. I er

tilskrevet, men ingen hâr meldt seg interessert i kjØp av eiendommen
Follan. .. . .

Med den størrelse sôrn eiendommen Follan har er det naturlig at den
blir brukt som tilleggsjord. I 1967 avslo fylkeslandbruksstyret en søknad
om konsesjon på Follan med~den begrunnelse at den skulle brukes som
tillegg~jbrd fôr andre jofdbruk~ieiidommer.

JØssåsen Lille bg Fällan ligger slik, til ‘at de lett kan drives som en drifts
enhet.>?

Landbruksnemnda har tilrådd søknaden.

Kommunestyret gjorde dette vedtak:
Malvik kommune vil :ti1rå~ at JØssåsen Landsby gis konsesjon på kjØp av.

Follan gnr. 79, bnr. 3 som tilleggsjôrd.. ~“. .

Tilskott til verkstedbygg i Jossåsen Landiby’
Stiftelsen JØssåsen Landsby søkte i 1980 om tilskott til oppfØringav et

nytt verkstedbygg som bl.a. også kunne gi 3—5 arbeidsplasser for psykisk
utviklingshemmede fra Malvik. .: -.

Formannskapet behandlet saken og ‘vedtok at tiltaksnemnda skulle
utrede planen nærmere. Det var videre forutsatt at tiltaksnemnda skulle
samarbeide med sosialstyret om saken. ..

Stiftelsens planer for det nye verkstedbygget som skal oppføres på
eiendommen Follan er at den skal inneholde vevstiie med karding, spinning
og farging. Den skal flyttes fra den nåværende låve, og bygget er beregnet å.
koste kr. 1.200.000,—. Kostnadene skal dekkes ved 0,5 mill, kroner i
egenkapital, 0,4 mill. kroner fra fylket (lån i Husbanken) og 0,3 mill, kroner
i tilskott fra Malvik kommune. . .

I henhold til dette tilrådde tiltaksnemnda at kommunen skulle gi et
tilskott på kr. 300.000,—. . .

Tilbudet om 5 arbeidsplasser. reservert psykisk utviklingshemmede.fra
kommunen antar en vil belØpe seg til kr. 55.000,— pt’. år.

Kommunestyret vedtok å innvilge søknaden og bevilget kr. 300.000,— i
tilskott. .

Kronerulliflg
for Saksvik Skoles Musikkorps.
Bankgiro 4200.41.35266. Giroblan
ketter er utlagt i banken på Hund
hamaren.

Disse har betalt:
Ann-Man Hansen og utfordrer:
Sverre Horten og Tove Bjerkan.
Wenche Melland og utfordrer:
Anne Thomassen og Marthe Belsvik.
Karen Raaen Olsen og utfordrer:
Sissel Holmberg og Trygve Stuevold.
Per Svengård og utfordrer:
Arne Lie og.Einar Breiseth.
Rolf Almaas og utfordrer:
Idar Langlo og TorbjØrg Schanke.
Aud Solberg og utfordrer:
Oddbjørg Auren og Elin Gravås.
Harald GrØnvold og utfordrer:
Truls Kastet og Rolf Refseth.
Ragnhild Mattson og utfordrer:
Sissel Holmberg og Brit Kleven.
Odd Vikhammer og utfordrer:
Helge Gravås og Gunnar Jensen.
Birgit. Nilsen-og utfordrer:
Turid Nilsen og Målfrid Hilmo.
Inga og Håkon Wiik og utfordrer:
Steinar og Sissel Guin.
Erling Wikhammer og utfordrer:
Ole Dyrvikog Normann Skaanes.
Ruth Rønning og utfordrer:
Laila Winum.
Harald Hell og utfordrer:
Norleif Garshol.
Olaug’Østbyhaug og utfordrer:.
Åse Vinje og Randi Teigås.
Brit Winther og utfordrer:
Torild SandstrØm, Signe SandstrØm.
Leidulf Joar Winje og utfordrer:
Jan Kristiansen og Jan SØrli.
Åse Winje og utfordrer:
Ruth Svengård og Ingjerd Mehli:
HildurKvalnes og utfordrer:
Hans Nergård og Jens Nylund.
Åse~ Sommer og uttordrer:
Hilma Forbord og Solveig Sommer.
John Meisler og utfordrer:
Odd H. Kristiansen og Jonny Buhagen.
IngebjØrg Kvello, N.N.. Tom Presthus
Holm, N.N., Sven Widegre’n, Kurt
Nilssen og SynnØve Bårsaune har be
talt.

Henting av flis på Nesset
Det er nå anledning til å hente flis
vederlagsfritt på Brødrene Øster
aas’ tidligere eiendom.
Henting kan foregå fra kl. 07.00
til kl. 15.00 på alle hverdager.

Kommuneingeniøren
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LÅN TIL HOVEDANLEGG OG PUMPESTASJON
I budsjettet for 1981 er det fØrt opp bevilgninger til fØlgende investeringer i
vannverket.

Hovedvannledning Saksvik — Hundhamaren kr. 202.000;—
Reitan pumpestasjon » 389.000,—
Hovedvannledning Hundhamaren » 167.000,—

Til sammen Kr. 758.000,—

Investeringene var forutsatt dekket slik:
Fra fond kr. 83.000,—
Opptak av lån ~ ». 675..000~—

758.000,—

Det ble sendt søknad 6rn tilskott fra staten og søkitad.bm lån i Kommu
nalbanken. SØknaden om tilskött ble avslått. LånesØknaden i Kommunal~
banken er nå innvilget med kr. 280.000,—. Ved vurderingen a” lånesØk
naden er lagt til grunn’ en kostnad på kr. 704.000,—. Dette er gjort ettêr en•
senere kostnadsberegning fra teknisk etat. Det ble søkt om lån og tilskott
med tilsammen til kr. 539.000,—. .

Lånet i Kommunalbaiiken er innvilget med en tilbakebetalingstid på 18,,
år etter 2 år~ avdragsfrihet ~om~ betales i like s~ore halvårige’ avdrag.
Renten er inntil videre satt til 10½ % p.a. med ädgang for banken til senere
å forhØye réntesatsen.

Forannevnte lån vil .ikk~ dekke helë bevilgningen: De faktiske kostnader
er noe mindre enn fØrst-antatt. Selv dette vil ikk& dekke bevilgningen fullt
ut. Etter de beregnitiger som foreligger, vil kostnadene bli:

Hovedvannledning Saksvik— Hundhamaren kr. 169.600,—
Reitan pumpestasjon » 387.700,—
Hovedvannledning Hundhamaren » 146.700,—

Til sammen Kr. 704.000,—

Etter dette mangler det dekning for tilsammen kr. 341.000,—. Kommu
nen har tidligere tatt opp et lånpå’ tilsammen 2,2 mill.’ kr. i torsikringssel
skapet Samvirke. Av dette står: i dag kr. 480.000;— udisponert, og den
manglende finansiering âv ‘investeringer i vannverket kan dekkes av dette
lånet. Samlet blir da lånemidler til anleggene kr. 621.000,—.

Kommunestyret gjorde dette vedtak: V V

I. Det tas opp et lån i Kommunalbanken på kr. 280.000,— til investeringer
i vannverket. Lånet tilbakebetales over 18 år etter 2 års avdragsfrihet og
forrentes med f.t. l0½%p.a. med rett for banken til senere å l~orhØye
renten. “ - V ‘

2. Dersom Kommunalbanken krévër det pantseties yannverkets eiendom
mer med prio~itetog opptrinnsrett etter tidligere heftelser.

3. Budsjettet for 1981 éndres i samsvar medforannevnte kostnader:

MENIGHETSRÅDSVALG
1981

Kandidatliste — Hommelvik
menighetsrad

Thorleif Bratvold
Brit Forslund
TorbjØrn Hammer
Lars Hamran
Kan Husby
SolbjØrg Jensen
John Mauritzen
Reidun Mauritzen
Dagmar Muruvik
Sverre Pettersen
Oddmund Rykkvin
Henry Røsæg
Hilma Skauge
Leif Sommervold
Eli Stensaas
Ingrid Volden
Marie Lesund Woxholt
Åse Østeraas
Oddrun Østvang

MENIGHETSRÅDSVALG
1981

Kandidatliste — Malvik menighet

Navnene er satt opp i alfabetisk
rekkefØlge.

1. Kjerstine Hammer
2. Ola Hamran
3. Paul Hyldmo
4. Oddmund HØlm
5. Anna Resell
6. Sigmund Ro
7. Knut Rotabakk
8. Christian Rülcker
9. LailaTØndel

10. IngerValding
Il. Oddvar ValsØ
12. HildurWullum

På auksjon
Auksjonene har som tidligere sitt faste

publikum og sine faste kjøpere. Ved en
auksjon over et dØdsbo i Hommelvik
nylig var det møtt fram mye folk og
blant disse mange tilreisende.

Budene kom først forsiktig, men så
kvikkere og høyere, og auksjonarius
Ragnar Kvande slo ikke bare klubba,
men også med vitser som folk to godt
av.

Det folk helst ville kjøpe var gamle

møbler og ting, og noe ble dyrt og noe
billig, syntes vi. En gammeldags kaffe
kvern med sveiv fikk til slutt et bud på
hele 150 kroner. Når den så får tillagt
prosenter synes vi den blir dyr nok. En
gyngestol med sprinkler og meier gikk
for 420 kroner og en annen for 560
kroner. Fem bjØrk putestoler ble betalt
med 400 kroner, fire pinnestoler 40
kroner og en vaskestol 20 kroner.

For fire par barneski ble det betalt 20
kroner, mens et par vanlige ski for

voksne ikke ble solgt. Det ble derimot
et par kjevler for 20 kroner.

På et så moderne redskap som en
masasjemaskin ble det budt 50 Øre men
auksjonarius godtok ikke dette og bad
om bud på hele kroner. Det ble da budt
en krone, men så kom budene kvikt
etter hvert og de endte på 45 kroner.

Verktøy og redskap var ellers folk
hissige på, som hØvler, stikksag, bor
vinder, hammer, skrustikk og til og med
et par grindsager og en svans og mye
annet gikk lett unna.
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Pensjonist med hobby
Tidligere smelteverksarbeider Erling Fredriksen i Hommelvik er 76 år.
Som ung ble han formann i Hommelvik AUF, og det var i ei tid da mange ungdommer var sterkt
antimilitaristiske, og Erling Fredriksen ikke minst. Dette ga seg utslag i at han deltok i en antimilitær
agitasjon blant soldatene på Værnes, men det kom han ikke sa bra ifra. Sammen med Rolf Gerhardsen
fra Oslo ble han arrestert og de ble fort til politikammeret i Trondheim til forhør, men de var likevel
heldige og slapp ut etter et par timer.
Seinere ble han formann i Hommelvik Arbeiderlag og aktiv fagforeningsmann ble han i Muruvik
Fagforening, der han også ble formann. Etter 25 og 30 års arbeid ved Meraker Smelteverks utskipnings
havn i Muruvik ble han tildelt selskapets gullur og diplom, og etter 50 års medlemskap i fagforeninga
fikk han erkjentlighetsgave fra Norsk Kjemisk Industriarbeiderforbund.
Fredriksen har alltid vært en ivrig bridge- og sjakkspiller, (dette fikk vi tydelig merke da han straks kom
i samtale med vår fotograf som også har de samme interessene).
Han er også interessert i lyrikk og deklamerer dikt, og da særlig Rudolf Nilsens «Nr. 13».
Men det som opptar ham mest, og det har det vel gjort i mange år, er vedforsyninga. Vinterveden
ordner han sjol, og det er blitt mange vedfavner opp gjennom åra, mye mosjon og dertil penger spart.
Og godt og varmt blir det også å være i hus vinters tid.

K.N.
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MALVIK KOMM. KINOER

Vikhamar 8. 11
Hommelvik Il. 11

Kl. 18.00

Den ~tor~te ~cience fiction film noen~inne
Pwrun Pau~s ~4ewu A~Æ ~XW~fY ~ A~W W~ ~ ST~ TT~K-flf L~TO~ P~11ff

S~a,r~WLL~W ~4APÆR L(5~ ~#C~ 1~5L5T KEILET Prew~r~ ÆE~ ~H~J.€ETTA ~5 r~StEE~N ~1L~5 ~
__~ÆEY ~L~TH ~e~y~K~JflO LN*~E~ S~y~AWE SAN RSTEIE ~b~SAÆ ~EANSW

7 ar
Kl. 20.00

12 ar Pris kr. 12,—

Vikhamar

FF

15.11

The

Hommelvik 18.11

Kl. 20.00

12 ar Pris kr. 10,—

KURT RUSSLLL
SHELLEY WINTERS
SEASON HUBLEY

Kl. 18.00
Filmen er et autentisk og beundrende portrett av Elvis’ liv og
skjebne... Kurt Russel’s innsats som Elvis har passert grensen
til det perfekte!

Associated Press

Redigert av Harald Byberg

c ic

Et Iystspill av Lasse Åberg

~w~s

~ yç~d ‘~

~ DET

7 ar Pris kr. 7,— og kr. 12,—


